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Protokół Nr 10/20 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Koronowie 
z dnia 17.11.2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 
2. Informacja dotycząca niezrealizowanych uchwał Rady Miejskiej w Koronowie 

za I półrocze 2020 roku. 
3. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za rok 2020. 
4. Ustalenie planu pracy komisji w roku 2021. 
5. Sprawy bieżące komisji. 
6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Ad.1 
Posiedzenie komisji otworzyła punktualnie o godzinie 14:00 przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej radna p. Ewa Szymańska w obecności trzech członków komisji:  radnej p. 
Elżbiety Mojzesowicz, radnej p. Małgorzata Szymczak oraz radnego p. Olecha 
Raddatz, co stanowiło kworum pozwalające na prawomocne podejmowanie decyzji.  
Nieobecna radna p. Katarzyna Karwat. 
 
Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Obecni byli również wiceburmistrzowie: p. Piotr Kazimierski, p. Sławomir Marszelski 
oraz p. Magdalena  Wanda- Joras – pracownik biura Rady Miejskiej. 
 
 
Ad.2 
Informacje dotyczące niezrealizowanych uchwał Rady Miejskiej w Koronowie za I 
półrocze 2020 roku przedstawiła pani Magdalena Wanda - Joras – pracownik  biura 
Rady Miejskiej. Odczytała 43 uchwały podając informację o ich statusie – uchwała 
zrealizowana, uchwala niezrealizowana lub  w trakcie realizacji. 
 
Niezrealizowana została uchwała nr XXVII/223/20 – wyrażenie zgody na zbycie 
nieruchomości gruntowej oznaczonej nr ewidencyjnym 268/31 stanowiącej własność 
Gminy Koronowo. Wycofał się nabywca, ponieważ koszty przerosły jego możliwości. 
 
Realizację uchwał Rady Miejskiej w Koronowie w VIII kadencji za I półrocze 2020 
roku stanowi Załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.3 
Przewodnicząca komisji, radna Ewa Szymańska odczytała sprawozdanie z 
działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2020, co stanowi Załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
 



Ad.4 
Ustalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej w roku 2021: 
 

PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ W KORONOWIE  
NA ROK 2021 

STYCZEŃ  

1. Kontrola dotycząca zadania inwestycyjnego pn. "Termomodernizacja budynku 
Przedszkola Samorządowego Oddziałami Integracyjnymi  w Koronowie przy ul. 
Dworcowej 5". 

2. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca niezrealizowanych zadań 
inwestycyjnych w 2020 r. z podaniem przyczyn  braku ich realizacji. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

LUTY 

1. Kontrola Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie w zakresie 
wykonywania działalności statutowej oraz wykonanych remontów i inwestycji 
z podaniem kosztów. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

MARZEC 

1. Kontrola funduszu sołeckiego z 3-ech wybranych sołectw w odniesieniu do 
utrzymania dróg gminnych - kwota przeznaczonych środków z funduszu sołeckiego, 
z budżetu gminy, źródło pochodzenia kruszywa i faktury za wykonaną usługę. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

KWIECIEŃ 

1. Sporządzenie opinii do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 
w sprawie wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2020 rok. 

2. Sporządzenie wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza 
Koronowa. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

MAJ 

1. Przedstawienie przez Burmistrza Koronowa raportu o stanie gminy. 

2. Wypracowanie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Koronowo za 2020 rok 
po rozpatrzeniu: 

a) sprawozdania Burmistrza Koronowa z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 
2020 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Koronowo, 

b) sprawozdania finansowego za 2020 rok zawierającego: bilans z wykonania 
budżetu, bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego wraz 
z zestawieniem zmian funduszu i rachunkiem zysków i strat, 

c) opinii Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy, 

3. Sprawy bieżące komisji. 

 



CZERWIEC 

1. Kontrola wydatkowania środków na administrację publiczną za rok 
2020 w Urzędzie Miejskim w Koronowie i podległych jednostkach, w tym premie, 
nagrody, podwyżki. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

SIERPIEŃ 

1. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca funkcjonowania systemu 
gospodarowania odpadami komunalnymi w Gminie Koronowo za I półrocze 
2021 roku. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

WRZESIEŃ 

1. Analiza informacji Burmistrza Koronowa dotyczącej realizacji budżetu Gminy 
Koronowo za I półrocze 2021 r. 

2. Informacja Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie w sprawie 
planów inwestycyjnych i zrealizowanych inwestycji w I półroczu 2021 roku. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

PAŹDZIERNIK 

1. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca dotacji udzielonych z budżetu 
Gminy Koronowo klubom sportowym, ochotniczym strażom pożarnym za trzy 
kwartały 2021 roku. 

2. Kontrola wykonania funduszu sołeckiego za trzy kwartały 2021 roku 
w wybranych sołectwach. 

3. Sprawy bieżące komisji. 

LISTOPAD 

1. Informacja dotycząca niezrealizowanych uchwał Rady Miejskiej w Koronowie 
za I półrocze 2021 roku. 

2. Sporządzenie sprawozdania z działalności komisji za 2021 rok. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2022 rok. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

GRUDZIEŃ 

1. Analiza projektu budżetu Gminy Koronowo na 2022 rok i wydanie opinii w tej 
sprawie. 

2. Sprawy bieżące komisji. 

 
Ad.5 
Sprawy bieżące komisji:  
 
1.Radna p. Ewa Szymańska: 
Inwestycja dotycząca Huty. Brak pozwolenia na budowę. Proszę o wyjaśnienia. 
 
 



Wiceburmistrz Piotr Kazimierski: 
Nadal brak jest pozwolenia na budowę szamba. Czekamy na pozwolenie, aby móc 
zbudować nowe szambo. Muszą być dwa oddzielne projekty – na remont świetlicy 
oraz na budowę szamba. Jest pozwolenie na remont świetlicy zarówno w Hucie, jak i 
w Więzownie. 
 
2.Radna p. Ewa Szymańska: 
Niepokoi mnie fakt, że wiele inwestycji dokonywanych jest na koniec roku 
kalendarzowego. 
Jaka jest tego przyczyna? 
Mam tez na uwadze mój fundusz sołecki. 
Stąd mój niepokój. Dlaczego tak późno ogłaszane są przetargi. Za przykład podaję 
fundusz sołecki z Wtelna zeszłego roku, gdzie inwestycja była przekładana w połowie 
roku i nie doszło do jej realizacji. Część funduszu sołeckiego została 
niezrealizowana. 
 
Wiceburmistrz Piotr Kazimierski: 
Jedną z przyczyn jest pandemia. W pierwszej fazie pandemii były pozamykane 
hurtownie. W związku z powyższym otrzymywaliśmy informacje, aby przesuwać 
terminy składania ofert. Nie są w stanie skalkulować kosztów podwykonawców. 
Takim przykładem była ulica Dworcowa. Nam się udało z żadnych  inwestycji nie 
zrezygnować. 
 
Wiceburmistrz Sławomir Marszelski: 
Po drugie z ustawy antycovidowej nie biegły terminy w postępowaniach 
administracyjnych. Były zawieszone. Pewien czas nic się nie mogło dziać. Teraz tego 
zawieszenia nie ma. 
Do tego, aby uprawomocnić jakąkolwiek decyzję, coronawirus powodował problemy 
z doręczeniem informacji osobom na kwarantannie i inaczej był liczony sposób 
uprawomocnienia. Jeżeli już nawet próbowano doręczyć. 
Do tego dochodziły jeszcze problemy komunikacyjne. Nie tylko urząd pracował na 
tzw. dwóch zespołach i uzyskanie kontaktu było kłopotliwe. Jest to połowa przepływu 
informacji. 
 
3.Radna p.Elżbieta Mojzesowicz: 
Mam taką sugestię. Jak będzie robiony projekt budowy drogi Więzowno – Bytkowice, 
żeby wziąć pod uwagę te parę metrów do tych kilku zabudowań. Czy w planie 
ujętych jest tych kilka zabudowań, które są na prawo? Żeby pociągnąć odcinek o te 
ok. 200 m, aby ująć również tych mieszkańców (3,4 zabudowania). 
 
Wiceburmistrz p. Piotr Kazimierski: 
Projekt budowy nie zakłada tego odcinka. Musiałaby to być  nowa inwestycja. Był ten 
temat poruszany na zebraniu wiejskim. Wiem, że mieszkańcy zdecydowali, że projekt 
drogi ma być wykonany na tym tzw. dolnym odcinku. Wiem, że ten przebieg był 
konsultowany z mieszkańcami. Tak zadecydowali mieszkańcy. 
 
4.Radna p. Małgorzata Szymczak 
Chciałabym zwrócić uwagę na fakt, żeby przy tworzeniu projektu drogi Nad Kanałem 
w Samociążku projektant pamiętał o oświetleniu odcinka pierwszego, biegnącego 
przez las, jak również o spowalniaczach.  



 
5.Radny p. Olech Raddatz: 
Co z podatkiem rolnym? 
 
Wiceburmistrz p. Sławomir Marszelski: 
Propozycja Burmistrza do Izby rolniczej jest taka: będzie dokładnie tyle, co w 
ubiegłym roku. Podatku rolnego nie podnosimy, ani nie obniżamy. 
 
6.Radna p. Elżbieta Mojzesowicz: 
Co do odpowiedzi, którą otrzymałam na temat zainstalowania lamp w miejscowości 
Bieskowo. Na przystanku autobusowym, tam gdzie wysiadają dzieci nie ma lamp. 
Dzieci, które wysiadają z autobusu szkolnego przechodzą po ciemku. W zeszłym 
roku były dwa potrącenia w tym miejscu. Nie chciałabym, abyśmy pozostali bez 
inicjatywy. Nie ma tam również ograniczenia prędkości, bo nie jest zwarta zabudowa.  
Mówię o lampie, o oświetleniu tego przystanku. 
 
Wiceburmistrz p. Sławomir Marszelski: 
Zarząd Dróg Wojewódzkich musiałby dokonać przebudowy tej drogi, aby pojawiła się 
wysepka. To nie jest tylko postawienie słupa i usytuowanie lampy, bo na to musi być 
dokumentacja. Musi być wykonany projekt. Lampa ma oświetlać drogę wojewódzką, 
czyli musi być w pobliżu, w pasie drogi wojewódzkiej. 
 
7.Radna p.Ewa Szymańska: 
Nad problemem oświetlenia w naszej gminie musimy się mocno pochylić. 
Zabezpieczenie w budżecie kwoty na budowę oświetlenia powinno się znaleźć. 
 
Wiceburmistrz p. Sławomir Marszelski: 
W wizji Burmistrza zadań inwestycyjnych na 2021 rok pierwotnie przewidziano  dużo 
większą kwotę na budowę oświetlenia niż w tym roku. Potem było zderzenie z 
rzeczywistością i żeby wykonać najpilniejsze inwestycje trzeba było tę kwotę obniżyć, 
bo lista zadań tych, które wpływają na inwestycje, tych które wynikają z WPF trzeba  
było w pierwszej kolejności uwzględnić. 
Zaznaczam, że bardzo chcielibyśmy rozbudować oświetlenie uliczne, ale pierwsza 
rzecz to najpilniejsze inwestycje. 
Jedna sprawa, to budowa oświetlenia. Druga to utrzymanie – energia i konserwacja. 
 
8.Radna p. Małgorzata Szymczak 
Na jakim etapie jest droga Igrzyskowa w Samociążku? 
 
Wiceburmistrz p. Piotr Kazimierski: 
Droga została wpisana w przyszłoroczny budżet. Będziemy ją w przyszłym roku 
wykonywać. 
 
 
9. Przewodnicząca p. Ewa Szymańska odczytała członkom komisji pismo od pana K. 
R. skierowane do przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie, a dotyczące 
wypadku, jakiego doznał uczeń SP nr 1 w Koronowie na terenie Parku Grabina. 
(tekst w Załączniku nr 4 do niniejszego protokołu). 
 
 



Ad.6 
W związku w wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca Ewa Szymańska  
zakończyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodnicząca Komisji     / - / Ewa Szymańska  
Członek Komisji      / - /  Elżbieta Mojzesowicz  
Członek Komisji                                 / - / Olech Raddatz 
Sekretarz Komisji                                 / - / Małgorzata Szymczak 
 
 
 
Protokół sporządziła                                                           
sekretarz Komisji Rewizyjnej                                                        
radna Małgorzata Szymczak 


